
Eriävä milipide kunnanhallituksen päätökseen pykälä 150, koskien 
Punkalaitumen lukion ja Finest Future Oy:n välistä yhteistyösopimusta 
 
 
Perustelut: 
 
Päätös tehtiin huolimattoman ja vajavaisen valmistelun pohjalta. 
 
Tehty EVA arviointi on lähinnä vakioveikkaustyylinne 1 x 2 raapaisu, missä 
vaikutuksia ei ole mitenkään arvioitu sen paremmin talouden , henkilöstön tai 
muiden aiheutuvien toimien perusteella. 
Valmistelussa ei olen tehty minkäänlaisia laskelmia eikä arvioita mahdollisesta 
henkilöstötarpeesta ja sen aiheuttamista kustannuksista. 
Ei ole suunnitelmia siitä, miten opiskelijoiden vapaa-ajan tuki ja 
tukihenkilöjärjestelmä organisoidaan ja mitä se maksaa. 
Löytyykö tukiperheitä? 
Mitä vapaa-ajan toimintojen järjestämisen tulisi pitää sisällään? 
Mitä maksavat kuljetukset lähikaupunkeihin? 
 
S2 opiskelu on esitettyt toteutettavan joko omana tai ostopalveluna. 
Kumpikin maksaa, mutta laskelmia ei tästäkään ole. 
 
Asuntojen järjestäminen on esitetty mahdollisena varauksena PVA:lta tai 
Leipurinkujan asunnoista. Varauksissa pohdituttaa se, että jos opiskelijat tulevat 
ensi syksynä, kuntako maksaa varattujen asuntojen vuokrat siihen saakka? 
Millaista on nuorten asumisen tuki? 
 
Olisi voitu järjestää tulevien lukiolaisten ja heidän vanhempiensa kuulemisia ja 
näin ennaltaehkäistä ja poistaa mahdollisia pelkoja. 
Rauhallinen ja  perusteellinen valmistelu olisi ollut turvallinen tapa tehdä oikea 
päätös ja samalla tiedostaa edes pääosa kustannuksista? 
 
Nyt kaikki menot, velvoitteet, tarpeet jne leijuvat ilmassa. 
 
Eikä kyse ollut siitä, että asialla olisi ollut tulipalokiire ja siksi se oli pakko 
päättää nopeasti. 
Ei todellakaan ollut! 
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